



## 捐款回條 Donation Receipt

本人 / 學校 / 公司 / 機構 / 組織 樂意支持 間築社 之服務籌募善款，捐助港幣：  
I / School / Company / Organization is willing to support PROJECT SPACE by donating HKD:

\$10,000     \$1,000     \$100     其他 \$ \_\_\_\_\_

### 捐款者資料 Donor's information :

Individual Donation 以個人名義捐助     Corporate Donation 以機構名義捐助

姓名 ( 個人 / 公司 / 機構 ) Name ( Individual / Company / Organisation ) : \_\_\_\_\_

地址 Address : \_\_\_\_\_

電話 Tel : \_\_\_\_\_ 傳真 Fax : \_\_\_\_\_ 電郵 Email : \_\_\_\_\_

如收據抬頭與上述捐款人姓名 / 捐款機構名稱不同，請註明：  
If the name of the receipt is different from the above, please state : \_\_\_\_\_

若屬機構捐款，請註明聯絡人姓名及職銜：  
For corporate donors, please state name and title of the contact person : \_\_\_\_\_

備註 Remarks : \_\_\_\_\_

### 捐款方式 Donate Method :

劃線支票 ( 抬頭請填 "間築社有限公司"，並將支票連同此回條寄回本社 )  
Crossed cheque (Please make the cheque payable to the "PROJECT SPACE LIMITED" and send it with this slip by mail)

直接存入本社以下戶口 ( 請連同入數紙及此回條寄回本社 )  
Direct transfer to the bank account of the "PS" ( Please mail the bank pay-in-slip with this Receipt to PROJECT SPACE )

香港恆生銀行賬戶號碼 Hong Kong Hang Seng Bank : 774-304-182-883

本社地址：香港柴灣豐業街 12 號 啟力工業中心 A 座 14 樓 A8 室  
Address : Unit A8, 14/F., Block A Kailey Industrial Centre, 12 Fung Yip Street, Chai Wan, H.K.

捐款港幣一百元或以上可獲發收據 For donation of HK\$100 or above, a receipt will be issued.

**感謝您的支持！ Thanks for your support !**